



DESSIN HÉLÈNE PERDEREAU



An open-minded mother Une mère à l'esprit ouvert

Rural Women's Network Nepal (RUWON Nepal) is a non-governmental organisation actively working with women, children and young people for their rights and social justice in Nepal. It particularly supports women from excluded and marginalised communities. Dhruba is willing to promote education and the idea that « education improves lives » amongst the Nepalese mothers. He believes that mothers are the best teachers for their children because they play an important role. An open-minded mother can bring hope to a whole new generation of Nepalese children. Dhruba G., Nepal - Letter 77 - 2011

Rural Women's Network Népal (RUWON Népal) est une ONG travaillant activement avec les femmes, les enfants et les jeunes pour leurs droits et la justice sociale au Népal. Elle soutient en particulier les femmes des communautés exclues et marginalisées. Dhruba s'est engagé à promouvoir parmi les mères népalaises, l'éducation et l'idée que « celle-ci améliore des vies ». Il croit que les mères sont leurs meilleurs professeurs car leur rôle est essentiel. Une mère à l'esprit ouvert peut apporter l'espoir à toute une nouvelle génération d'enfants Népalais. Dhruba G., Népal - Lettre 77 - 2011